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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 24.9.2014  
 

 

Biro: 

Ja som to nepostrehol, ale veľa občanov ma upozornilo na situáciu cyklochodníka na 

Štefánikovej ulici, kde osadené lavice sú priamo na trase cyklotúry, to zn. cyklotrasy, to 

znamená, že niekto urobí krok a môže ho zraziť cyklista. Či by sa tie lavičky nedali osadiť na 

opačnú stranu. Môže nastať nejaký nepredvídaný kolaps a bolo by to nepríjemné.  
 

Ing. Princík: 

Vieme dobre, že lavičky sú osadené hneď vedľa cyklochodníka. Ja som už na podobnú tému 

odpovedal aj v otázkach a odpovediach na webe mesta. Tam mala jedna občianka problém 

s tým, že jej zavadzal kočiarik na cyklochodníku, ale ten cyklochodník nie je vyhradený 

nejakým pevným mantinelom, čiže ten kočiarik alebo poprípade nohy toho sediaceho na 

lavičke sa dajú hravo obísť. Trebišov nie je Amsterdam, že tu máme prevádzku bicyklov non-

stop. Nie sú zatiaľ také problémy, ktoré by fakt vyhrocovali situáciu natoľko, žeby sme 

museli posunúť lavičky niekde na druhu stranu. Máme v zámere, že keď tie problémy budú 

pretrvávať posunieme ich ďalej do zeleného pasu, vyložíme pred nimi nejaké šľapáky a budú 

ďalej v zelenom páse a nebudú obmedzovať cyklochodník, keby fakt dochádzalo k nejakým 

kolíznym situáciám, zatiaľ našťastie nedochádza.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 24.9.2014 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


